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متن پرسش

سلام: قباهت گناه رو چگونه درک کنم؟! در صورتی که متاسفانه خیلی از گناهان امروز عادی به نظر

میرسن، در این عصر من چگونه زشتی گناهِ بزرگی مثل زنا و خودارضایی رو ببینم و درک کنم؟! ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همینکه انسان متوجه شود اگر این گناهان را مرتکب شود، مسیر اُنسِ او

با حضرت حق تیره میگردد، حکایت از آن دارد که وقتی در قیامت حجابها برطرف شد انسان، خود

را از الطاف الهی دور مییابد و گرفتار آتش میشود. موفق باشید


